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 74מס'  רכשפרטיכל ועדת  

11/11/20בתאריך  TEAMS -מישיבת הועדה שהתקיימה ב 

 בהשתתפות: 

יו"ר - מר ערן שוורץ 

מנהל מח' רכש - מר שי ברנס 

ס' גזבר  - גב' רויטל פיטרמן 

תובע עירוני  - עמית גייגר 

מרכזת הועדה  - גב' לימור נסט 

 סדר היום: 

 דרישות: 

ולצרף מסמכים רלוונטיים. חוזרת. יש לפרט את מהות הבקשהדרישה  –חינוך   – 20273מס' 

 משפטית. דרישה מאושרת. להבא פאני מתבקשת לפרט את מהות הבקשה. – 20490מס' 

   התקבלה עוד הצעה אחת של אקטיביז'ן(.)דרישה מאושרת.  – משאבי אנוש – 20581מס' 

גם  ידבר שילבדוק את כל ההוצאות של הפרסום שבעיתונות ולערוך תיחור/מכרז. )לשם כך משי ערן מבקש  
 (.יעקב  ונוספים ן: מיטל ברמץ, עינב בעם

. 14749מאושרת. זו תוספת עבור הזמנה קודמת מס'  –חינוך   – 20636מס' 

פים תקציביים  דרישה מאושרת. מתואם מול מנהל מח' תברואה. לבדוק סעי -בי"ס קלמן  – 19909מס' 
 מסעיף פעולות שונות טרופיגן(.  -  2לשני הסעיפים ) לסעיף 

)מדלגים( שי יוודא שבהערות פנימיות רושמים את הערות הספק הזוכה. – פיקוח  – 20135מס' 

דרישה מאושרת אך יש למחוק את ההערות, לשנות לתב"ר  שיקום תשתיות   –חוצות העיר   – 20149מס' 
 ההזמנה. עירוניות במהלך הפקת

זה צריך לצאת דרכו ובאישורו   106)מדלגים(. ערן: אם משה דרויש אחראי למוקד  –תחזוקה  – 20235מס' 
יחזיר את הדרישה ולאחר מכן ובחתימתו. אחרי הישיבה שי יידע את משה דרויש ויקבל את התייחסותו 

אחרת כל   -' העיריה צריך  לישיבת הוועדה הבאה. רויטל: מציעה לעשות הפרדה מה דני זלוף צריך ומה ר
 אחד לוקח.

יש לצרף את ההצעה הזוכה כי הסריקה לא ברורה.דרישה מאושרת.  –חוצות העיר  20555מס' 

)מדלגים( שי יבדוק האם קבלן הנקיון לא אמור לספק גם חומרי ניקוי. )הבדיקה  –רכש  – 20596מס' 
 תעשה גם רטרואקטיבית(.

ערן שוורץ

הועדהמנכ"ל ויו"ר 


